
 

Protokół nr 26/2017 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej 

Inowrocławia, odbytego w dniu 15 maja 2017 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia   

 

................................................................................................................................ 

 

 

Przebieg obrad: 

Pani Anna Trojanowska -  Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej Rady Miejskiej Inowrocławia o godz. 830 otworzyła Komisję  

i  po powitaniu  członków Komisji oraz zaproszonych gości stwierdziła,  

że zgodnie z listą obecności, w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z realizacji Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych za 2016 r. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad.1. Sprawozdanie  z realizacji  Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych za 2016 r. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

za 2016 r. Do wyłącznej właściwości rady gminy należy – zgodnie z art. 18 ust. 

2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – przyjmowanie 

sprawozdań z działalności wójta. Sprawozdanie z realizacji Miejskiej Strategii 

Rozwiązywania Problemów na lata 2016-2025 jest przedkładane Radzie 

Miejskiej corocznie. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 
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Anna Trojanowska: 

Otwieram dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

 

Grzegorz Kaczmarek: 

Przedstawione nam  sprawozdanie jest bardzo szczegółowe.  Zawiera  szeroki 

opis podejmowanych działań w kierunku rozwiazywania problemów 

społecznych.   

 

Andrzej Kieraj: 

Generalnie należy powiedzieć, że materiał jest opracowany bardzo szeroko.  

Mamy szczegółowo rozpisane, co w zakresie rozwiazywania problemów 

społecznych wykonują poszczególne Wydziały Urzędu Miasta oraz jednostki 

miejskie, które są zobligowane do udzielania takiej pomocy. Jednak najbardziej 

realistycznie, co się robi i co jest potrzebne, to prezentują  Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej i Środowiskowy Dom Samopomocy.  Z tych wszystkich 

działań na rzecz osobom potrzebującym na terenie Miasta, to jako przykład 

„strzału w dziesiątkę” podałbym utworzenie 3 mieszkań treningowych,  

w których mieszkają podopieczni Towarzystwa Pomocy im. Św. Brata Alberta  

i podopieczne  Terenowego Komitetu Ochrony Praw Dziecka.  Tutaj widać 

efekty działań, bo osoby te samodzielnie utrzymują mieszkanie, ponoszą koszty 

ich utrzymania i odpowiedzialność. 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska: 

Str. 7 -  Wydział Gospodarki Lokalowej.  „W ramach odpracowywania 

zaległości czynszowych 114 osób odpracowało zadłużenie w łącznej wysokości 

430 070,16zł”. Jest to dla mnie  pozytywna informacja, że Miasto stwarza 

możliwość odpracowania zaległości czynszowych.  

 

Anna Trojanowska: 

Materiał jest  tak szczegółowy i tak przejrzysty, że trudno zadać jakieś pytanie, 

bo wszystko jest ładnie opisane. Możemy tylko podziękować wszystkim 

osobom, które włączają się w pracę i pomoc na rzecz osób potrzebujących. 

Nie widzę więcej osób chętnych do zabrania głosu. 

Zamykam dyskusję. 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych za 2016 r. 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Ad.2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r. 

 

Anna Trojanowska: 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła propozycje tematów do planu pracy 

Komisji na II półrocze 2017 r.: 

WRZESIEŃ 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2017 r. 

PAŹDZIERNIK 

- Oferta Środowiskowego Domu Samopomocy w Inowrocławiu dla osób  

z niepełnosprawnością umysłową oraz zaburzeniami psychicznymi. 

LISTOPAD 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 

GRUDZIEŃ 

- Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

Czy do przedstawionych przeze mnie propozycji tematów, chcieliby państwo 

zgłosić inne propozycje? 

 

Andrzej Kieraj: 

Ilekroć podawałem jakieś tematy, to zostały one odrzucone przez grupę 

trzymającą władzę w tym mieście, więc po co? 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska: 

Może w trakcie tego drugiego półrocza nasunie się jakiś temat i wtedy Komisja 

będzie to omawiać… 

 

Grzegorz Kaczmarek: 

Nie zgłaszam innych propozycji. 

 

Anna Trojanowska: 

Członkowie Komisji nie zgłosili innych tematów do planu pracy. 

 

Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r. w wersji, jaką 

przedstawiłam? 

 

głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 
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Plan pracy Komisji na II półrocze 2017 r.  stanowi załącznik nr 4 do protokółu. 

 

Ad.3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Anna Trojanowska: 

Spraw wymagających opinii Komisji nie było. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące.  

 

Anna Trojanowska: 

Czy w sprawach bieżących są chętni do zabrania głosu? 

W sprawach bieżących nikt głosu nie zabierał. 

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja trwała do godz. 940. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Anna Trojanowska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała 

D.Trojanowska 


